

澳門粵華中學家長教師會

香港高等院校親子參觀交流

附件 1

貴家長：

為有助高年級學生及家長瞭解香港高等院校的學科種類，收生標準以及學習費用等相關資料，家長教師會將於 12 月 20 日（星期二）組織學生及家長前往香港中文大學及科技大學兩所院校參觀，藉此讓學生及家長瞭解該兩所院校的學習環境及升學要求。

參觀大學簡介：香港中文大學成立於 1963 年，為一所研究型綜合大學，設有八個學院：文學院、工商管理學院、教育學院、工程學院、法律學院、醫學院、理學院和社會科學院，開設多個主修、副修和雙學位學士課程，供學生自由選擇。

香港科技大學成立於 1991 年，設有理學院、工學院、工商管理學院及人文社會科學院，提供廣泛的課程。同時，學院致力促進跨學科課程，培育有創見、具創新思維的全才。

舉行日期： 2016 年 12 月 20 日（星期二）

集合時間： 早上 7:30 澳門港澳碼頭離境大堂集合，乘坐 8:00 船前往香港，逾時不候！

解散時間： 約下午 6:30 前活動結束，本會將安排晚上 10:45 回程船票，參加者若需更改回程船票時間，請於報名表格內「備註欄」清楚註明回程日期及時間，最遲回程日為 12 月 31 日。

午膳安排： 中式午餐

活動對象： 高一、高二、F.4，F.5 學生及其家長

活動費用：

參加者	所需費用	教育發展基金資助金額	實收費用
學生及一名同行家長	MOP\$620/位	MOP\$450/位	MOP\$170/位
* 由於名額有限，每位學生只可由一名家長陪同參加 *			
〈費用包括：澳門—香港來回船票、午餐、旅遊車及保險費〉			

報名日期： 2016 年 12 月 5 日至 12 月 7 日，將報名表交回校務處。

繳交費用地點： 京澳旅行社—南灣約翰四世大馬路 9 號一定好商業中心地下 T 舖，電話：28715075

繳交費用日期： 2016 年 12 月 14 日及 15 日（早上 10 時至下午 6 時）

繳交費用方式： 請以現金支付所需費用，並帶同**參加者身份證副本**以便核對資料。

- 備註：**
- 由於名額有限，若報名人數超出所限，本會將採抽籤形式處理。校內公開抽籤時間為 12 月 10 日（星期六）上午 9:30，地點為家長圖書角，並於 12 月 12 日（星期一）前以電話通知抽籤結果。
 - 若參加者未能於指定繳費日期付款，作自動放棄處理。
 - 澳門—香港來回船票，於 12 月 14 日及 15 日於旅行社繳付費用後派發，敬請留意。
 - 參加學生必須由一名家長陪同方可報名。
 - 旅遊保險祇適用在參觀當日香港境內至活動解散為止，意外醫療最高費用為港幣 3,000.00。

特別鳴謝： 是次活動獲**教育暨青年局教育發展基金**贊助部份團費

* 如有任何查詢，請致電：伍校助 2831 5484、朱小姐 6686 6055、何麗珊小姐 66582168、何麗芳小姐 66615312 *

香港高等院校親子參觀交流 * 請清楚填寫本報名表格 *		學生證編號：
學生姓名：	班別： 學號：	身份證編號：
同行家長：	與學生關係：	身份證編號：
家長手提電話：	備註：	

The Parents and Teachers Association of Yuet Wah College (Macao) A Visit to the Universities in Hong Kong

Dear Parents/Guardians,

In order to help the students in the senior classes and their parents to understand more about the universities in Hong Kong, including the subjects offered, admission criteria and the cost, the Parents and Teachers Association will organize a trip for our students and their parents to the Chinese University of Hong Kong and the Hong Kong University of Science & Technology. The trip will be on 20 Dec (Tuesday). Through this trip, we hope that our students and their parents can understand more about the learning environment and admission criteria of these two higher education institutes.

The Chinese University of Hong Kong was founded in 1963. It is a comprehensive research university. There are 8 faculties, including the Faculty of Arts, the Faculty of Business Administration, the Faculty of Education, the Faculty of Engineering, the Faculty of Law, the Faculty of Medicine, the Faculty of Science and the Faculty of Social Science. They offer different major, minor and double bachelor degrees for students.

The Hong Kong University of Science & Technology has its official opening in 1991. They have the Faculty of Science, the Faculty of Engineering, the Faculty of Business & Management and the Faculty of Humanities & Social Science. They offer a variety of programs. Besides, the Institute is committed to promoting interdisciplinary programs and innovative all-rounder.

Date: 20 December 2016(Tuesday)

Time and place of assembly: 7:30 a.m., the Departure Hall of the Macau- Hong Kong Ferry Terminal. We will take the 8:00a.m. ferry to Hong Kong. No waiting for any late comers.

Time of Dismissal: The visit will finish at 6:30 p.m. The PTA will arrange return tickets for ferry leaving at 8:30p.m.

If participants want to have tickets for ferry leaving later, please specify it in the Remarks. Please state the date and time clearly. The tickets are not valid after 22 Dec.

Lunch: Chinese style

Target Participants: SM1, SM2, F.4 and F.5 students and parents

Fees:

Participants	Fees	Sponsorship from the DSEJ	The actual fees
Students and their parents	MOP\$620 each	MOP\$450 each	MOP\$170 each
(The fee includes: Macau-Hong Kong round trip tickets, lunch, transportation and insurance)			

Registration Date: 5th to 7th December, 2016. Please submit the registration form below to the General Office.

Payment Location: Avenida de D. Joao IV 9, Iat Den Hou Business Center R/C Shop T, Grand Tour & travel Limited (Macau), Tel: 2871 5075

Payment Date: 14th to 15th December, 2016 (10 a.m. to 6 p.m.)

Method of Payment: Please pay the full tour fees in cash. Please bring the ID copy of the participants upon registration in order to verify the information.

- Remarks:**
- Due to limited places, if the number of applicants exceeds the limit, the places will be decided by a draw.** The draw will be held in the PTA Reading Corner at 9:30a.m. on 10th December, 2016. You are welcome to come and witness the draw. You will be informed the result by phone on 12th December(Monday).
 - If the participants fail to pay before the payment day, their applications will be cancelled.
 - Please note that the Macau- Hong Kong tickets will be distributed at the time of payment on 14th to 15th December.
 - Participating students must be accompanied by one of their parents.
 - The travel insurance is only applicable in the territory of Hong Kong to the dismissal time of the activity. The accident insurance will pay up to HK\$ 3000.

Special thanks to the DESJ for sponsoring part of the fees.

For enquiries, please call Mr. Jorge, the Assistant to Principal, 2831 5484 or Ms Chu 6686 6055 or Ms Ho 66582168 or 66615312.

A Visit to the Universities in Hong Kong		Student's ID no.:
Student's Name:	Class: No:	ID no.:
Parent's name:	Relationship with the student:	ID no.:
Parent's mobile no.:	Remarks:	